

موضوع عن الام بالانجليزي طويل ومترجم

The mother is the most important person in every family, as she is the one who takes care of all family members without tiring or boredom. And for me, my mother is an essential part of my whole life. Once I am in a difficult situation, or I get sick, I go to my mother directly because I think she has all the solutions that comfort me and make me happy. I love and respect my mother very much.

The presence of my mother is a blessing from Allah. She teaches me to hold and walk with confidence, as well as to have belief in myself. A mother plays an essential role in molding her child's behavior, she also inculcates morals and plays a significant role in teaching good and bad things in her child's life. Indeed, a mother is the first teacher that introduces the person to the world. Thus she is considered responsible for society's well-being. A Mother is the backbone of the family by its ability to unite all individuals into a powerful group. My Mother works hard to direct the best path that shall give me a bright and respected future.

A mother always gives without any expectations in return. Mother is not simply a person; she is the whole universe in itself regarding me. She is the most important person in life. A mother possesses qualities that give her this place, she possesses natural and valuable qualities that make her suitable for her role as a mother. For instance, responsibility is an essential quality any mother must acquire, as well as generosity, love, tenderness, kindness, and so on.

My Mother is my support system and she always motivates me during all my ups and downs. My mother understands our family and remains empathetic towards them. she has a high tolerance and patience, she remains calm while dealing with problems, and always keeps advising us and guiding us in the best way.

ترجمة موضوع تعبير عن الأم وفضلها طويل

الأم هي العنصر الأهم في كل أسرة، فهي التي تقوم على رعاية أفراد الأسرة جميعهم من غير كلل أو ملل. وبالنسبة لي أمي هي الشخص الأكثر أهمية في حياتي، فأنا بمجرد أن أتعرض إلى موقف صعب، أو يصيبني المرض أتوجه إلى أمي مباشرة لأنني أعتقد أن لديها كل الحلول التي تريحنى وتجعلني سعيدًا، أنا أحب أمي وأحترمها كثيرًا.

وجود أمي نعمة من الله، فهي التي علمتني أن أمسك وأمشي بثقة، وكذلك أن أؤمن بنفسي. تلعب الأم دورًا أساسيًا في تشكيل سلوك طفلها، كما أنها تغرس الأخلاق وتلعب دورًا مهمًا في تعليم الأشياء الجيدة والسيدة في حياة طفلها. في الواقع، الأم هي المعلم الأول الذي يعرّف الإنسان بالعالم. وبالتالي فهي تعتبر مسؤولة عن رفاة المجتمع. الأم هي العمود الفقري للأسرة من خلال قدرتها على توحيد جميع الأفراد في مجموعة قوية. تعمل والدتي بجد لتوجيه أفضل مسار يمنحني مستقبلًا مشرقًا ومحترمًا.

الأم تعطي دائما دون أي توقعات في المقابل. الأم ليست مجرد شخص. إنها الكون كله بالنسبة إلي. هي أهم شخص في الحياة. تمتلك الأم صفات تمنحها هذه المكانة، فهي تمتلك صفات طبيعية وقيمة تجعلها مناسبة لدورها كأم. على سبيل المثال، المسؤولية هي صفة أساسية يجب على أي أم أن تكتسبها، وكذلك الكرم والحب والحنان والطف وما إلى ذلك.

أمي هي نظام الدعم الخاص بي وهي تحفزني دائما خلال كل تقلباتي. تتفهم والدتي عائلتنا وتظل متعاطفة تجاههم. لديها قدر كبير من التسامح والصبر، فهي تبقى هادئة أثناء التعامل مع المشاكل، ودائما ما تتصحننا وتوجهنا بأفضل طريقة.